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Voor wi^zrjn deze vragen

^^^^^J@minvws nl

Verzonden maandag 6 juli 2020 14 40

Onderwerp Vragenformulier d d 6 juli 2020

10 2eVan

Attentie Z

2020Z13570

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Kerstens PvdA aan de minister voor Medische Zorg over het bericht Gemeentepolis

verdwijnt langzaam Wat is er aan de hand

Attentie PG

2020Z13573

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Krol Groep Krol van Kooten Arissen aan de minister van Volksgezondheid Welzijn en

Sport over schrijnende quarantaine in verzorgingshuis

Attentie S

2020Z13576

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van de leden Rudmer Heerema en Van Gent beiden WD aan de Ministers voor Medische Zorg en

voor Rechtsbescherming over het bericht Voetbaltv daagt privacywaakhond AP voor de rechter om uitblijven

besluit

Attentie PPGB

2020Z13577

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Agema PVV aan de minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport over de uitzending
van het televisieprogramma Opl over ouders die hun meervoudig gehandicapte kind verzorgen en verplegen
en worden gekort op hun pgb budget

Attentie Z

2020Z13587

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Van Gerven SP aan de minister voor Medische Zorg over gebrek aan vergoeding van
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taperingstrips doorCZ bij su icida I ite it

NB Twee bijlagen zijn in Marjolein toegevoegd

Attentie VGP

2020Z13597

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Moorlag PvdA aan de ministers van Landbouw Natuur en Voedselkwaliteit en van

Volksgezondheid Welzijn en Sport over het bericht dat de NVWA nalatig is bij corona in slachthuizen

Attentie CZ

2020Z13601

ingezonden 6 juli 2020

Vragen van het lid Dik Faber ChristenUnie aan de minister voor Medische Zorg over het bericht AEDnetwerk

is uitgebreid maar nog niet dekkend


